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 Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Tomášovce konaného  

dňa 17.01.2024 o 18:00 hod. v sobášnej miestnosti Obecného úradu v Tomášovciach 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá je Prílohou č. 1 tejto zápisnice 

Neprítomní: Marian Urban, Ľubica Hrnčiarová - poslanci OZ 

                      Ing. Gabriela Fábiánová - hlavná kontrolórka obce            

Zapisovateľka: Andrea Vreštiaková - pracovníčka obce 

 

1/ Otvorenie a schválenie programu 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Tomášovce (ďalej len „OZ“) otvoril Ing. Ján Mičuda, 

starosta obce (ďalej len „starosta“), ktorý privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že 

k 18:02 hod. je prítomných sedem poslancov OZ z deviatich, t. j. zasadnutia sa zúčastňuje 

nadpolovičná väčšina poslancov OZ, čím je OZ uznášania schopné. Za zapisovateľku zo 

zasadnutia OZ určil Andreu Vreštiakovú, pracovníčku obce. Starosta uviedol, že zasadnutie OZ 

bolo zvolané písomnou pozvánkou v zmysle zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov. Navrhol, aby sa rokovanie OZ riadilo programom podľa 

pozvánky v nasledovnom znení: 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutí OZ 

4. Informácia o činnosti Obecnej rady od posledného zasadnutia OZ 

5. Informácie zo zasadnutí jednotlivých komisií pri OZ od posledného zasadnutia OZ 

6. Prerokovanie Plánu kontrolnej činnosti HK obce Tomášovce na 1. polrok 2024 

7. Prerokovanie Správy o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Tomášovce za rok 

2023 

8. Schválenie zmeny „Zásad hospodárenia s majetkom obce Tomášovce“ 

9. Prerokovanie žiadostí o poskytnutie dotácií z rozpočtu obce na rok 2024 

10. Prerokovanie ostatných došlých žiadostí 

11. Rôzne 

12. Interpelácie poslancov – diskusia 

13. Záver 

 

Starosta dal hlasovať za schválenie programu. Poslanci program OZ jednohlasne schválili. 

Starosta následne vyzval poslancov OZ na predloženie návrhu na zmenu programu zasadnutia 

OZ.  

Ing. Marek Mitter, poslanec OZ – predložil návrh na zmenu programu zasadnutia OZ z dôvodu, 

že sú prítomní na zasadnutí OZ aj občania, aby sa mohli vyjadriť. Navrhol presun bodu 9 za 

bod 2. 

Poslanci súhlasili s uvedeným návrhom na zmenu programu zasadnutia OZ. 

Starosta ďalej predložil návrh, aby v rámci diskusie k jednotlivým bodom programu mohli 

vystúpiť i občania – neposlanci.  

Rozprava k uvedenému bodu nebola. Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 1/2024 zo dňa 17.01.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Tomášovciach 

A/ - berie na vedomie -  

že starosta určil za zapisovateľku zo zasadnutia OZ Andreu Vreštiakovú, pracovníčku obce 
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B/ - schvaľuje -  

1. program rokovania Obecného zastupiteľstva v Tomášovciach 

2. zmenu programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Tomášovciach - presun bodu 9 za 

bod 2  

3. aby v rámci diskusie k jednotlivým bodom programu mohli vystúpiť i prítomní občania – 

neposlanci 

Hlasovanie poslancov: 7 prítomných poslancov z 9-tich 

Kvórum na schválenie uznesenia: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov, t.j. 4 a viac  

za: 7 (Ing. Michal Ľalík, Ing. Marek Mitter, Ing. Ján Kanda, Ing. Katarína Bobáľová, Ján Pe-

tian, Renáta Macková, Juraj Baláž) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

neprítomní: 2 (Ľubica Hrnčiarová, Marian Urban) 

Uznesenie bolo schválené. 

 

2/ Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov zápisnice 

Za overovateľov zápisnice starosta určil Juraja Baláža a Ing. Jána Kandu, poslancov OZ. Ďalej 

navrhol, aby návrhová komisia pracovala v zložení Renáta Macková, Ing. Michal Ľalík a Ing. 

Marek Mitter - všetko poslanci OZ.  

Rozprava k uvedenému bodu nebola. Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 2/2024 zo dňa 17.01.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Tomášovciach 

A/ - berie na vedomie -   

že starosta určil za overovateľov zápisnice Juraja Baláža a Ing. Jána Kandu - poslancov OZ 

B/ - schvaľuje -  

návrhovú komisiu v zložení Renáta Macková, Ing. Michal Ľalík a Ing. Marek Mitter - poslanci 

OZ 

Hlasovanie poslancov: 7 prítomných poslancov z 9-tich 

Kvórum na schválenie uznesenia: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov, t.j. 4 a viac  

za: 7 (Ing. Michal Ľalík, Ing. Marek Mitter, Ing. Ján Kanda, Ing. Katarína Bobáľová, Ján Pe-

tian, Renáta Macková, Juraj Baláž) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

neprítomní: 2 (Ľubica Hrnčiarová, Marian Urban) 

Uznesenie bolo schválené. 

 

O 18:13 hod. príchod poslankyne OZ p. Ľubice Hrnčiarovej. 

 

9/ Prerokovanie žiadostí o poskytnutie dotácií z rozpočtu obce na rok 2024 

Starosta predložil prijaté žiadosti: 

a) žiadosť od Stolnotenisového klubu Tomášovce o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na 

rok 2024 vo výške 2.000,00 Eur za účelom organizovania stolnotenisových podujatí počas 

celého roka 2024 

Ing. Ján Kocúr, predseda Stolnotenisového klubu Tomášovce (ďalej len STK Tomášovce), 

zdôvodnil podanú žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce. STK Tomášovce vytvoril 2., 3. a 5. ligu, 

klub sa rozrástol, tým však vzrástli aj náklady. Hlavne cestovné, náklady za všeobecný 

spotrebný materiál, za registrácie a ďalšie. Klub organizuje trénovanie detí a mládeže, s ktorými 

sa chodí na rôzne bodovačky, turnaje, sústredenia. Ďalej organizuje priateľské a ligové 
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podujatia, tiež obecné stolnotenisové turnaje. Konštatoval, že ročné náklady STK Tomášovce 

predstavujú odhadom sumu 2500,00 Eur. 

Ing. Katarína Bobáľová, poslankyňa OZ a predsedkyňa Komisie pre ekonomiku a služby sa 

informovala, či má STK Tomášovce zavedené aj nejaké členské. Ďalej sa informovala a žiadala 

o podrobnejšie vysvetlenie ďalších výdavkov spojených so štartovným a dopravou. Tiež sa 

informovala za platby nájmu, ktorý sa platí za priestory poskytnuté pre STK Tomášovce, za 

platby za elektrickú energiu a plyn.  

Milan Golian, člen klubu podrobnejšie vysvetlil fungovanie STK Tomášovce, ako ktorá liga 

hráva. Snažia sa deťom a mládeži, čo najviac venovať, aby z nich vychovali úspešných 

stolnotenistov. STK Tomášovce zaviedol členské vo výške 10,00 Eur. Ďalej p. Golian 

konštatoval, že sa snažia veľa vecí si urobiť svojpomocne. Takto napr. vymenili podlahu v 

miestnosti, kde sa trénuje, vymenili osvetlenie za úspornejšie, zabezpečili odsávanie. 

Starosta konštatoval, že je veľmi hrdí na mužských členov STK Tomášovce za to, čo sa im 

podarilo vybudovať. Ako zrekonštruovali priestory, v ktorých pôsobia, koľko síl, snahy a 

voľného času vynakladajú na to, aby deti a mládež mohli napredovať, športovo sa rozvíjať.  

OR a Športová komisia odporúčajú poslancom OZ poskytnutie dotácie pre Stolnotenisový klub 

Tomášovce schváliť. 

Po skončení rozpravy starosta dal hlasovať za návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 3/2024 zo dňa 17.01.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Tomášovciach  

A/ - berie na vedomie - 

doručenú žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na rok 2024 od Stolnotenisového klubu 

Tomášovce 

B/ - schvaľuje - 

dotáciu z rozpočtu obce pre Stolnotenisový klub Tomášovce na rok 2024 vo výške 2.000,00 

Eur za účelom organizovania stolnotenisových podujatí počas celého roka 2024 

Hlasovanie poslancov: 8 prítomných poslancov z 9-tich 

Kvórum na schválenie uznesenia: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov, t.j. 5 a viac  

za: 8 (Ing. Michal Ľalík, Ing. Marek Mitter, Ing. Ján Kanda, Ľubica Hrnčiarová, Ing. Katarína 

Bobáľová, Ján Petian, Renáta Macková, Juraj Baláž) 

proti: 0 

zdržal sa: 0  

neprítomní: 1 (Marian Urban) 

Uznesenie bolo schválené. 

 

b) žiadosť od Šachového klubu Junior Tomášovce o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na 

rok 2024 vo výške 1.800,00 Eur za účelom organizovania šachových podujatí 

organizovaných krajským a celoslovenským šachovým zväzom počas roka 2024 

Ján Badinka, zástupca Šachového klubu Junior Tomášovce (ďalej len ŠK Junior Tomášovce) 

zdôvodnil podanú žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce. Od jesene hrajú dve súťaže, 4. liga A a 5. 

liga B. Tým sa navýšili predovšetkým cestovné náklady, pretože Tomášovce hrávajú s mestami, 

ktoré sú od nás dosť ďaleko vzdialené. Ďalšie náklady predstavuje členské pre šachový zväz 

(15,00 Eur za jedného člena).  

René Ballo, zástupca ŠK Junior Tomášovce a tréner podrobnejšie vysvetlil fungovanie ŠK 

Junior Tomášovce, ktorý vzorne reprezentuje obec Tomášovce a svojou činnosťou podporuje 

šachové aktivity v obci pre všetky vekové kategórie. Organizuje trénovanie detí a mládeže, s 

ktorými sa chodí na rôzne turnaje, Majstrovstvá Slovenska družstiev a jednotlivcov. Šachový 
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krúžok navštevujú šikovné deti a mládež, veľmi pekne napredujú a dosahujú skvelé výsledky. 

Ďalej klub organizuje turnaje Tomášovskej ligy mládeže a turnaje pre obyvateľov obce. 

Tomášovce sa veľmi dobre zapísali na mapu šachového Slovenska. Keď sa turnaj organizuje v 

Tomášovciach, prídu aj z iných miest Slovenska. Niektorí sa vracajú pravidelne a chvália si to 

tu. Turnaja sa zúčastňuje 70 až 100 ľudí. P. Ballo konštatoval, že také skvelé turnaje sa 

organizujú v prvom rade vďaka obci, pretože poskytuje k dispozícii pekné priestory, čo je to 

najdôležitejšie. 

Ing. Marek Mitter, poslanec OZ sa vyjadril, že sa už niekoľkých turnajov v Tomášovciach 

zúčastnil, aj ako divák a aj ako hráč šachu. Za svojich školských čias hrával šach a tiež chodil 

na turnaje, aj krajské, ale tie sa s turnajom v Tomášovciach nedajú porovnať, či už organizačne, 

štruktúrou alebo podmienkami. 

Starosta konštatoval, že je veľmi príjemné počuť pozitívnu odozvu na šachový turnaj v 

Tomášovciach, aký je kvalitný a naozaj dobre zorganizovaný. Aj to, že deti a mládež napredujú 

a úspešne reprezentujú ŠK Junior Tomášovce v iných mestách. Je to vynikajúca reklama pre 

obec. Samozrejme je veľmi obdivuhodné s akou trpezlivosťou sa p. Ballo a p. Badinka venujú 

deťom a mládeži. Venujú im svoj čas a svoju energiu, aby ich naučili hrať tak náročnú hru, 

akou je šach. Patrí im veľká vďaka. 

Ing. Katarína Bobáľová, poslankyňa OZ a predsedkyňa Komisie pre ekonomiku a služby sa 

informovala, koľkokrát do týždňa mávajú šachisti tréningy a či má ŠK Junior Tomášovce 

zavedené aj nejaké členské.  

René Ballo, zástupca ŠK Junior Tomášovce a tréner vysvetlil, že členské klub nezaviedol, aby 

to nebolo náročné pre deti a aby každé dieťa malo možnosť navštevovať šachový krúžok. Ďalej 

konštatoval, že šach je trochu špecifický, lebo šachistov nebýva veľa. Sú to jednotlivci a nemajú 

takú šancu. Preto spája deti z Tomášoviec a aj deti z okolia. Oni sa potom navzájom podporujú 

a vďaka tomu aj tomášovské deti rýchlejším tempom vyrástli. 

OR a Športová komisia odporúčajú poslancom OZ poskytnutie dotácie pre Šachový klub Junior 

Tomášovce schváliť. 

Po skončení rozpravy starosta dal hlasovať za návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 4/2024 zo dňa 17.01.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Tomášovciach  

A/ - berie na vedomie - 

doručenú žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na rok 2024 od Šachového klubu Junior 

Tomášovce 

B/ - schvaľuje - 

dotáciu z rozpočtu obce pre Šachový klub Junior Tomášovce na rok 2024 vo výške 1.800,00 

Eur za účelom organizovania šachových podujatí organizovaných krajským a celoslovenským 

šachovým zväzom počas roka 2024 

Hlasovanie poslancov: 8 prítomných poslancov z 9-tich 

Kvórum na schválenie uznesenia: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov, t.j. 5 a viac  

za: 8 (Ing. Michal Ľalík, Ing. Marek Mitter, Ing. Ján Kanda, Ľubica Hrnčiarová, Ing. Katarína 

Bobáľová, Ján Petian, Renáta Macková, Juraj Baláž) 

proti: 0 

zdržal sa: 0  

neprítomní: 1 (Marian Urban) 

Uznesenie bolo schválené. 
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c) žiadosť od TJ Slovan Tomášovce o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na prvý polrok 

2024 vo výške 13.000,00 Eur za účelom organizovania futbalových podujatí 

organizovaných oblastným zväzom a stredoslovenským futbalovým zväzom v rámci 

ročníka 2023/2024  

Dominik Badinka, predseda klubu TJ Slovan Tomášovce zdôvodnil podanú žiadosť o dotáciu 

z rozpočtu obce. Za posledné tri roky tomášovský futbal vzrástol, vytvorili sa 3 mládežnícke 

družstvá U11 prípravka, U9 mladšia prípravka a U15. A družstvo dospelých mužov už 

postúpilo do V. ligy skupina JUH, ktorá je veľmi kvalitná, ale aj veľmi finančne náročná. 

Finančne náročné je tiež zvládať každoročné navyšovanie členských poplatkov a štartovného 

futbalovému zväzu, navyšovanie cien energií a zvyšujúce sa cestovné náklady. 

Ing. Katarína Bobáľová, poslankyňa OZ a predsedkyňa Komisie pre ekonomiku a služby 

poukázala na nezrovnalosť, že v predošlej žiadosti TJ Slovan Tomášovce žiadal o dotáciu vo 

výške 11.000,00 Eur. Ďalej sa informovala, či majú zavedené aj nejaké členské. 

Starosta vysvetlil, že prvá žiadosť bola vrátená na prepracovanie, pretože boli v nej zistené 

nezrovnalosti.  

Dominik Badinka, predseda klubu TJ Slovan Tomášovce vysvetlil, že celkové minimálne 

náklady na chod klubu na polrok predstavujú sumu 13.000,00 Eur. Preto bola žiadosť pri 

prepracovaní upravená a sumu z 11.000,00 Eur navýšená na 13.000,00 Eur. Ďalej vysvetlil, že 

členské klub nemá zavedené a nemajú ho zavedené ani okolité dediny. Chceli čím viac detí  

prilákať opäť späť k futbalu. TJ Slovan Tomášovce si mládežnícke družstvá potrebuje udržať, 

preto sa snaží všetko možné robiť preto, aby sa deťom v Tomášovciach páčilo. Členské platia 

muži. Zároveň konštatoval, že bude potrebné nájsť sponzora pre TJ Slovan Tomášovce, pretože 

ďalšie fungovanie družstva mužov bez sponzora nebude možné. 

Ing. Katarína Bobáľová, poslankyňa OZ a predsedkyňa Komisie pre ekonomiku a služby 

podotkla, že by bola veľmi rada, aby sa nezopakovala situácia z minulého roku, kedy sa TJ 

Slovan Tomášovce prihlásil do vyššej súťaže, aj postúpil a to bez toho, aby to prerokoval s 

obcou. Je potrebné, aby TJ Slovan Tomášovce viac komunikoval s obecným zastupiteľstvom a 

aby sa včas riešilo, čo ďalej po konci sezóny.  

OR a Športová komisia odporúčajú poslancom OZ poskytnutie dotácie pre TJ Slovan 

Tomášovce schváliť. 

Po skončení rozpravy starosta dal hlasovať za návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 5/2024 zo dňa 17.01.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Tomášovciach  

A/ - berie na vedomie - 

doručenú žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na rok 2024 od TJ Slovan  Tomášovce 

B/ - schvaľuje - 

dotáciu z rozpočtu obce pre TJ Slovan na 1. polrok 2024 vo výške 13.000,00 Eur za účelom 

organizovania futbalových podujatí organizovaných oblastným zväzom a stredoslovenským 

futbalovým zväzom počas 1. polroka 2024. Dotácia sa poskytuje do 30.06.2024. 

Hlasovanie poslancov: 8 prítomných poslancov z 9-tich 

Kvórum na schválenie uznesenia: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov, t.j. 5 a viac  

za: 8 (Ing. Michal Ľalík, Ing. Marek Mitter, Ing. Ján Kanda, Ľubica Hrnčiarová, Ing. Katarína 

Bobáľová, Ján Petian, Renáta Macková, Juraj Baláž) 

proti: 0 

zdržal sa: 0  

neprítomní: 1 (Marian Urban) 

Uznesenie bolo schválené. 
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3/ Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutí OZ 

Informáciu o plnení uznesení zo zasadnutí OZ predložil starosta obce a tvorí Prílohu č. 2 tejto 

zápisnice. 

Starosta podal krátku informáciu k plneniu uznesení a skonštatoval, že uznesenia prijaté 

obecným zastupiteľstvom boli splnené alebo sa priebežne plnia. Podrobnejšie informoval o 

riešení podnetu túlavých psov, ktoré predstavujú v obci ťažko riešiteľný problém. 

Po skončení rozpravy starosta dal hlasovať za návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 6/2024 zo dňa 17.01.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Tomášovciach 

- berie na vedomie -  

informáciu o plnení uznesení OZ 

Hlasovanie poslancov: 8 prítomných poslancov z 9-tich 

Kvórum na schválenie uznesenia: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov, t.j. 5 a viac  

za: 8 (Ing. Michal Ľalík, Ing. Marek Mitter, Ing. Ján Kanda, Ľubica Hrnčiarová, Ing. Katarína 

Bobáľová, Ján Petian, Renáta Macková, Juraj Baláž) 

proti: 0 

zdržal sa: 0  

neprítomní: 1 (Marian Urban) 

Uznesenie bolo schválené. 

 

4/ Informácia o činnosti Obecnej rady od posledného zasadnutia OZ 

Informáciu o činnosti Obecnej rady podal starosta obce. Predložil Zápisnicu zo zasadnutia OR, 

ktorá tvorí Prílohu č. 3 tejto zápisnice. Obecná rada zasadala dňa 15.01.2024. Na zasadnutí 

boli prerokované body programu, ktoré boli predložené obecnému zastupiteľstvu dňa 

17.01.2024 aj s odporúčaniami na prípadné schválenie, či vykonanie zmien alebo doplnení. 

Rozprava k uvedenému bodu nebola. Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 7/2024 zo dňa 17.01.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Tomášovciach 

- berie na vedomie -  

informáciu zo zasadnutia Obecnej rady zo dňa 15.01.2024 

Hlasovanie poslancov: 8 prítomných poslancov z 9-tich 

Kvórum na schválenie uznesenia: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov, t.j. 5 a viac  

za: 8 (Ing. Michal Ľalík, Ing. Marek Mitter, Ing. Ján Kanda, Ľubica Hrnčiarová, Ing. Katarína 

Bobáľová, Ján Petian, Renáta Macková, Juraj Baláž) 

proti: 0 

zdržal sa: 0  

neprítomní: 1 (Marian Urban) 

Uznesenie bolo schválené. 

 

5/ Informácie zo zasadnutí jednotlivých komisií pri OZ od posledného zasadnutia OZ 

Informácie zo zasadnutí jednotlivých komisií pri OZ predložili predsedovia jednotlivých 

komisií, ktoré zasadali: 

Komisia výstavby a dopravy – zasadala dňa 19.12.2023. Podrobnosti zo zasadnutia predložil 

predseda komisie, Ing. Michal Ľalík. Komisia vrámci zasadnutia vykonala obhliadku vo veci 

podnetu p. Evy Galádovej ohľadne prepadnutého járku v blízkosti kanalizačnej šachty na ulici 

Budinskej. Obhliadkou bolo zistené, že zemina v járku sa prepadáva a zároveň aj pri dažďoch 
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dochádza k vsakovaniu prívalovej, dažďovej vody, ktorá však nepresakuje do kanalizačnej 

šachty. Po otvorení kanalizačnej šachty neboli na nej žiadne viditeľné poškodenia. Komisia 

navrhuje vykonať kontrolný výkop maximálne do hĺbky šachty. A potom sa možno uvidí, čo 

ďalej. Následne bude možné zvažovať ďalšie možnosti na riešenie tohto problému. Ďalej 

Komisia výstavby a dopravy v spolupráci so starostom obce si prešla plán opráv z minulého 

volebného obdobia a skonštatoval, že je potrebné ho prepracovať a zároveň si určiť priority na 

plán opráv, ktoré budú vykonané v roku 2024. 

Ostatné komisie pri OZ nezasadali. 

Po skončení rozpravy starosta dal hlasovať za návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 8/2024 zo dňa 17.01.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Tomášovciach 

- berie na vedomie -  

informáciu zo zasadnutia Komisie výstavby a dopravy 

Hlasovanie poslancov: 8 prítomných poslancov z 9-tich 

Kvórum na schválenie uznesenia: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov, t.j. 5 a viac  

za: 8 (Ing. Michal Ľalík, Ing. Marek Mitter, Ing. Ján Kanda, Ľubica Hrnčiarová, Ing. Katarína 

Bobáľová, Ján Petian, Renáta Macková, Juraj Baláž) 

proti: 0 

zdržal sa: 0  

neprítomní: 1 (Marian Urban) 

Uznesenie bolo schválené. 

 

6/ Prerokovanie Plánu kontrolnej činnosti HK obce Tomášovce na 1. polrok 2024 

Starosta predložil návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Tomášovce na 1. 

polrok 2024, ktorý tvorí Prílohu č. 4 tejto zápisnice a konštatoval, že uvedený návrh bol 

zverejnený na úradnej tabuli v čase od 12.12.2023 do 28.12.2023. Podal k nemu krátku 

informáciu, nakoľko Ing. Gabriela Fábiánová, hlavná kontrolórka obce, nebola prítomná na 

zasadnutí OZ. 

OR odporúča poslancom OZ uvedený plán kontrolnej činnosti HKO schváliť. 

Starosta následne vyzval poslancov OZ na predloženie návrhu na doplnenie plánu kontrolnej 

činnosti HKO. 

Poslanci OZ nemali k plánu kontrolnej činnosti HKO žiadne pripomienky. 

Po skončení rozpravy starosta dal hlasovať za návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 9/2024 zo dňa 17.01.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Tomášovciach 

- schvaľuje -  

Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Tomášovce na 1. polrok 2024 

Hlasovanie poslancov: 8 prítomných poslancov z 9-tich 

Kvórum na schválenie uznesenia: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov, t.j. 5 a viac  

za: 8 (Ing. Michal Ľalík, Ing. Marek Mitter, Ing. Ján Kanda, Ľubica Hrnčiarová, Ing. Katarína 

Bobáľová, Ján Petian, Renáta Macková, Juraj Baláž) 

proti: 0 

zdržal sa: 0  

neprítomní: 1 (Marian Urban) 

Uznesenie bolo schválené. 
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7/ Prerokovanie Správy o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Tomášovce za 

rok 2023 

Starosta predložil Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Tomášovce za rok 

2023 Č.k. 2024/I-1, ktorá tvorí Prílohu č. 5 tejto zápisnice. Podal k nej podrobnejšie 

informácie, nakoľko Ing. Gabriela Fábiánová, hlavná kontrolórka obce, nebola prítomná na 

zasadnutí OZ. V uvedenej správe HKO zhrnula svoju kontrolnú činnosť za rok 2023, ktorej 

cieľom bolo preverenie hospodárnosti, efektívnosti, účinnosti a účelnosti hospodárenia s 

verejnými prostriedkami z hľadiska dodržiavania všeobecne záväzných právnych predpisov zo 

strany zodpovedných osôb a pri kontrolách nefinančnej povahy preverenie súladu so všeobecne 

záväznými právnymi predpismi, nariadeniami a internými normami obce. 

OR vzala správu na vedomie bez pripomienok. 

Po skončení rozpravy starosta dal hlasovať za návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 10/2024 zo dňa 17.01.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Tomášovciach 

- berie na vedomie -  

Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Tomášovce za rok 2023 Č.k. 2024/I-1 

Hlasovanie poslancov: 8 prítomných poslancov z 9-tich 

Kvórum na schválenie uznesenia: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov, t.j. 5 a viac  

za: 8 (Ing. Michal Ľalík, Ing. Marek Mitter, Ing. Ján Kanda, Ľubica Hrnčiarová, Ing. Katarína 

Bobáľová, Ján Petian, Renáta Macková, Juraj Baláž) 

proti: 0 

zdržal sa: 0  

neprítomní: 1 (Marian Urban) 

Uznesenie bolo schválené. 

 

8/ Schválenie zmeny „Zásad hospodárenia s majetkom obce Tomášovce“ 

Starosta informoval poslancov OZ o pripomienke hlavnej kontrolórky obce, že bude potrebné 

zapracovať ešte nejaké zmeny do „Zásad hospodárenia s majetkom obce Tomášovce“, ktoré 

predloží spracované HKO aj s príslušným vysvetlením. Keďže sa na zasadnutie OZ dňa 

17.01.2024 nevedela dostaviť, prerokovanie uvedeného bodu sa preložilo na najbližšie 

zasadnutie OZ. 

Po skončení rozpravy starosta dal hlasovať za návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 11/2024 zo dňa 17.01.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Tomášovciach  

- berie na vedomie -  

pripomienku hlavnej kontrolórky obce k potrebe zmien Zásad hospodárenia s majetkom obce 

Tomášovce 

Hlasovanie poslancov: 8 prítomných poslancov z 9-tich 

Kvórum na schválenie uznesenia: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov, t.j. 5 a viac  

za: 8 (Ing. Michal Ľalík, Ing. Marek Mitter, Ing. Ján Kanda, Ľubica Hrnčiarová, Ing. Katarína 

Bobáľová, Ján Petian, Renáta Macková, Juraj Baláž) 

proti: 0 

zdržal sa: 0  

neprítomní: 1 (Marian Urban) 

Uznesenie bolo schválené. 
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10/ Prerokovanie ostatných došlých žiadostí 

Starosta konštatoval, že neboli doručené žiadne nové žiadosti na prerokovanie. 

Rozprava k uvedenému bodu nebola. Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 12/2024 zo dňa 17.01.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Tomášovciach  

- berie na vedomie -  

že ku dňu 17.01.2024 neboli doručené žiadne nové žiadosti 

Hlasovanie poslancov: 8 prítomných poslancov z 9-tich 

Kvórum na schválenie uznesenia: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov, t.j. 5 a viac  

za: 8 (Ing. Michal Ľalík, Ing. Marek Mitter, Ing. Ján Kanda, Ľubica Hrnčiarová, Ing. Katarína 

Bobáľová, Ján Petian, Renáta Macková, Juraj Baláž) 

proti: 0 

zdržal sa: 0  

neprítomní: 1 (Marian Urban) 

Uznesenie bolo schválené. 

 

11/ Rôzne 

a) Informácia o zaslaní Stanoviska obce Tomášovce k návrhu na odkúpenie pozemkov 

od Ing. Jany Takáčovej a Prof. Dr. Petra Takáča, Ph.D. 

Starosta informoval o zaslaní stanoviska obce Tomášovce k návrhu na odkúpenie pozemkov 

Prof. Dr. Petrovi Takáčovi, Ph.D. ako odpoveď na list pána Prof. Dr. Petra Takáča, Ph.D. zo 

dňa 18.12.2023. Podal k nemu podrobnejšie vysvetlenie. 

Po skončení rozpravy starosta dal hlasovať za návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 13/2024 zo dňa 17.01.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Tomášovciach  

- berie na vedomie -  

informáciu o zaslaní Stanoviska obce Tomášovce k návrhu na odkúpenie pozemkov od Ing. 

Jany Takáčovej, a Prof. Dr. Petra Takáča, Ph.D. 

Hlasovanie poslancov: 8 prítomných poslancov z 9-tich 

Kvórum na schválenie uznesenia: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov, t.j. 5 a viac  

za: 8 (Ing. Michal Ľalík, Ing. Marek Mitter, Ing. Ján Kanda, Ľubica Hrnčiarová, Ing. Katarína 

Bobáľová, Ján Petian, Renáta Macková, Juraj Baláž) 

proti: 0 

zdržal sa: 0  

neprítomní: 1 (Marian Urban) 

Uznesenie bolo schválené. 

 

12/ Interpelácie poslancov – diskusia 

Starosta podal nasledovné informácie: 

- o spracovanej projektovej dokumentácii na chodník od nákupného strediska, ďalej ulicou 

  Železničnou a ulicou Zelenou až po Zbrojnicu 

- o riešení chodníka od ulice Poľná až po obecný úrad – dňa 08.11.2023 vykonal projektant  

  obhliadku a spracoval obci odporúčania 

- o projekte Revitalizácia vnútrobloku v obci Tomášovce, ktorý je komplet spracovaný. 

  V prípade vyhlásenia vhodnej výzvy je možné sa do nej zapojiť. 

- o projekte Parkové a športové plochy na voľnočasové aktivity a inklúziu obyvateľov obce 
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  Tomášovce, ktorý je komplet spracovaný. V prípade vyhlásenia vhodnej výzvy je možné sa 

  do nej zapojiť. 

- o dokončení opravy pamätníka padlým v SNP 

- o dokončení terénnych úprav v Materskej škole Tomášovce 

- o vypracovanej projektovej dokumentácii na kanalizáciu Riečna, Riečna II a Družstevná, je  

  potrebná aktualizácia uvedenej dokumentácie a ešte obci chýba stavebné povolenie 

- o súhlase pre obec od Stredoslovenskej distribučnej, a.s. s bezodplatným využitím podper- 

  ných bodov SSD, a.s. v obci Tomášovce pre účely umiestnenia zariadení obce – verejného 

  osvetlenia a obecného rozhlasu 

- o riešení opravy obecného rozhlasu 

- o ukončení ordinovania v obci Tomášovce MUDr. Babušíka, všeobecného lekára ku dňu 

   31.12.2023 

- o potrebe doplniť do VZN obce určenie spádovej materskej školy pre deti s trvalým poby- 

  tom v obci 

Ing. Marek Mitter, poslanec OZ – predložil podnet, že pri potravinách COOP Jednota Krupina 

je vyklonený strom a zasahuje asi do polovice chodníka 

Po skončení rozpravy starosta dal hlasovať za návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 14/2024 zo dňa 17.01.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Tomášovciach  

- berie na vedomie - 

1. informácie podané starostom obce 

2. podaný podnet od poslanca OZ, Ing. Mareka Mittera 

Hlasovanie poslancov: 8 prítomných poslancov z 9-tich 

Kvórum na schválenie uznesenia: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov, t.j. 5 a viac  

za: 8 (Ing. Michal Ľalík, Ing. Marek Mitter, Ing. Ján Kanda, Ľubica Hrnčiarová, Ing. Katarína 

Bobáľová, Ján Petian, Renáta Macková, Juraj Baláž) 

proti: 0 

zdržal sa: 0  

neprítomní: 1 (Marian Urban) 

Uznesenie bolo schválené. 

 

13/ Záver 

Keďže viac bodov na prerokovanie nebolo, starosta poďakoval prítomným za účasť a 

zasadnutie OZ ukončil. 

 

 

 

 

         Andrea Vreštiaková                                      Ing. Ján Mičuda 

    zapisovateľka                                                             starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

              Juraj Baláž                                         Ing. Ján Kanda                                                               

             1. overovateľ                2. overovateľ 


